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Průběh zkoušky: Autor představil práci a popsal motivaci při volbě tématu. Popsal, jak
postupoval při tvorbě praktické práce, zajímal se o historický vývoj
školy žurnalistiky. Popsal, odkud čerpal archivní materiály +
rozhovor s účastnicí. Vysvětlil, že kvůli tragické události na FF UK
byla zrušena zimní škola, které se tak nezúčastnil (plánoval udělat
reportáž).

Dr. Macková se ptala, jak pracoval s informacemi ohledně zájmu o
žurnalistiku, když měl jen dva rozhovory. Čerpal z reportáží z
předchozích ročníků.

Následně student pustil ukázku, rozhovor s účastnicí školy
žurnalistiky.

Dr. Lovaš: Dobře ukázal schopnost pracovat s archivními materiály.
Prokázal schopnost napsat rozhlasový text a dobře ho zrealizovat.
Nicméně s ohledem na některé nedostatky nicméně navrhuje D.

Mgr. Skalický: Neví, zda jde skutečně o dokument. Bylo by lepší,
kdyby se zimní školy zúčastnil. Chtěl by důkladnější práci se zdroji,
zvážil by, zda si brát za respondenta vlastního školitele. Oceňuje, že
autor zvládá práci se zvukem a také základní teorii popsanou v
teoretické části práce. Navrhuje D.

Prof. Novotný: Očekával by daleko více informací v teoretické části
o samotném průběhu školy žurnalistiky, když se jí sám účastnil.

Student: Zřejmě špatně pochopil, myslel si, že stačí popsat
rozhlasový dokument, myslel si, že stačí jen praktický výstup, který
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popíše tu samotnou letní/zimní školu. Uznává, že to byl problém.

Mgr. Skalický: Co autora vedlo k tomu, že citoval obrovské části
textu (včetně vložených citací v citovaném textu). Student reagoval s
tím, že nechtěl se odchýlit od citovaného textu. Dr. Macková
zmínila, že student cituje pasáž, která ale cituje jiného autora, aniž by
citoval původní - primární zdroj. Takové části jsou opravdu velmi
dlouhé, mohlo by být potenciálně v budoucnu nebezpečné, kdyby se
nechala práce v tomto stavu projit.

Mgr. Skalický se dále zeptal, jak by případně postupoval jinak z
pohledu technického, kdyby se mohl účastnit přímo zimní školy.
Zvolil by reportážní technika, chronologicky z jednoho dne této
školy.

Výsledek obhajoby: neprospěl/a (F)

Předseda komise: Novotný David Jan, prof. MgA. (přítomen) ............................

Členové komise: Lokšík Martin, PhDr. Mgr. (přítomen) ............................

 Lovaš Karol, PhDr. ThMgr. Mgr., Ph.D.
(přítomen)

............................

 Macková Veronika, Mgr., Ph.D. (přítomen) ............................

2 263130 - Kryštof Jiřík


